
Förord 

 
Det finns en stor potential i länet för cyklande. Vår cykelstudie visade bland annat att drygt 
50 procent av våra invånare har möjlighet att resa med cykel till sin skola eller arbetsplats 
under 15 minuter. Samtidigt ser det olika ut beroende på var du bor i länet och skillnader i 
förutsättningar med konsekvenser på bland annat trafiksäkerhet, restid och framkomlighet. 

Cykelprogrammet har tagits fram för att fler ska cykla i vårt län och att man då också ska 
kunna göra det på ett säkert sätt. Det ska vara enkelt, tryggt och säkert att ta sig fram på 
cykel på våra vägar. Tillsammans med olika aktörer i länet vill vi skapa bättre förutsättningar 
för mer cyklande och att det kan bidra till att samordna arbetet. Att vi arbetar med 
gemensamma mål och insatser för att främja och förbättra cyklandet. 

Genom ökad och säker cykling kan vi minska transportområdets påverkan på miljön och 
samtidigt förbättra folkhälsan. Vi har mycket att vinna på att satsa på cyklandet. För att 
lyckas behöver vi planera för cykeln, göra cyklingen mer attraktivt och att det fungerar på ett 
bra sätt med andra trafikslag. Satsningar på cykel ökar jämlikheten och når många även barn 
och unga.  
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